
Pensionärsföreningen If Norr  

  

Verksamhetsberättelse för år 2021 som är föreningens femte verksamhetsår   

  

Styrelsen har under året bestått av följande personer:  

Ordförande      Ulf Westin  

Kassör      Åke Sjöstedt  

Sekreterare      Margareta Ljung  

Webmaster      Kjell Olsén  

Övrig ledamot     Kenth Edström  

Övrig ledamot     Marie Persson  

Övrig ledamot     Kjell Johansson  

Övrig ledamot   

  

Föreningens revisorer  

  Åsa Henriksson  

Ordinarie      Anders Folcker  

Ordinarie      Lena Myrström  

Suppleant    

  

Föreningens valberedning  

  Tina Weinemo-Wallin  

Sammankallande     Metha Eriksson  

Övrig ledamot     Carina Martinsson  

Övrig ledamot   

  

  Janeth Carlsson  

Webmaster PIF Sverige    Tommy Backlund  

  

Styrelsemöten   

Under året har styrelsen haft fem protokollförda styrelsemöten samt ett icke protokollfört möte.  

  

Medlemsantal  

Vid årsskiftet 2021/2022 hade föreningen 102 medlemmar.  

  

Vad har vi gjort under året:  

  

Årsmötet genomfördes den 24 mars och var denna gång digitalt på grund av rådande pandemi. 9 

deltagare.  

  

Den 28 september genomfördes en aktivitet vid Sidsjön. Skandiaseniorer var inbjudna. Bra upplägg 

med frågeslinga och korvgrillning. 31 deltagare totalt och arrangemanget var mycket uppskattat.  

  

Den 9 november genomfördes en pubafton på ”Träffpunkten” där 18 If-seniorer deltog. Det bjöds 

på landgång med dryck. Ulf W hade som vanligt satt ihop en ganska svår musiktävling.  

  

Den 16 december intog vi en välsmakande jultallrik på Skandia. 17 If-seniorer deltog i detta 

arrangemang.  



  

Samverkan med If  

Föreningen har en bra relation till If som stödjer vår verksamhet på många sätt, bl a ekonomiskt och 

genom att möten kan genomföras i företagets lokaler i Sundsvall. På grund av pandemin har vi vid 

några tillfällen dock förlagt våra möten på annat håll.   

  

Ekonomi  

Verksamheten har genomförts inom ramen för den av styrelse lagda budgeten. Vår förhoppning är 

att kunna göra en litet större aktivitet vartannat eller vart tredje år och därav har vi ambitionen att 

ha överskott vissa år. På grund av pandemin har någon sådan aktivitet hittills dock inte var möjlig att 

genomföra.   

  

Sundsvall i februari 2022  

  

Styrelsen  

  


